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Interpelacja 

 
Dotyczy: wzrostu opłat za wodę w miejskich budynkach na Opolskiej 
 
Mieszkańcy Opolskiej – miejskich budynków - nie mogą zrozumieć dlaczego mimo braku 
wzrostu cen wody Aquanetu oni płacą za wodę średnio o 5% więcej.  
Jeżeli mieszkańcy maja składać się na jakieś ubytki wody to jak są one określane, jeżeli są 
tam odbiorcy ryczałtowi?  
 


